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Reynolds KORANTENG, moderátor 
-------------------- 
Sedm občanských sdružení si bude u Evropské komise stěžovat na ministerstvo zdravotnictví. Vadí jim, jak 
hygienici zpracovali takzvanou hlukovou mapu, nezanesli do ní totiž některá místa v okolí velkých měst, přitom 
prý i v okrajových částech metropolí obyvatele obtěžuje hluk ze silnic, železnice nebo leteckého provozu. 
 
David VANÍČEK, redaktor 
-------------------- 
Mapa hluku v Praze, nejhorší je situace tam, kde vidíte modrou barvu, červená ukazuje místa, kde je hlučnost 
zvýšená, jenže občanským sdružením vadí, že hygienici ignorovali bezprostřední okolí Prahy, Brna nebo 
Ostravy. 
 
Michal BERNARD, ekologický právní servis, zástupce občanských sdružení 
-------------------- 
Bohužel se to týká území, které je z hlediska hluku velmi zatížené, je to ten prstenec satelitů kolem Prahy, kde 
díky dopravě je to ta hluková zátěž obrovská. 
 
David VANÍČEK, redaktor 
-------------------- 
Například tady v Jesenici u Prahy jsme měřili hluk více jak půlhodiny mimo dopravní špičku, náš přístroj 
přitom celou dobu ukazoval překročené limity někdy až o deset decibelů. 
 
osoba 
-------------------- 
Velice špatný, už aby byl nějakej ten obchvat. 
 
osoba 
-------------------- 
Je strašně strašnej provoz tady. 
 
David VANÍČEK, redaktor 
-------------------- 
Hluková mapa přitom slouží jako jakási kuchařka. Podle ní potom odborníci plánují stavbu protihlukových stěn, 
obchvatů nebo dalších opatření. Obce, které na mapě chybějí, se bojí, že se na ně zapomene. 
 
Olga VAVŘÍNOVÁ, starostka obce Roztoky 
-------------------- 
Hluk se nezastavuje na hranici katastrálního území hlavního města Prahy. 
 
David VANÍČEK, redaktor 
-------------------- 
Hlavní hygienik přiznává, že mapa není nakreslená přesně podle nově platné vyhlášky, na tu prý ministerstvo 
ale už nemohlo déle čekat. 
 
Michael VÍT, hlavní hygienik ČR 
-------------------- 
My jsme museli vypsat výběrové řízení, protože jinak bychom nesplnili dobu splnění toho našeho úkolu. 
 
David VANÍČEK, redaktor 
-------------------- 
Ministerstvo zdravotnictví bude kritizované lokality okolo velkých měst dál bedlivě sledovat a měřit a pokud 
prý najde objektivní důvody, zakreslí je do hlukových map nejdéle kolem roku 2012. 
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